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Hastalıklara karşı yeni bir sayfa 
Fen Fakültesi Biyoloji 
ve Kimya bölümlerin
den 5 öğretim elema
nı likenlerden yeni 
antibiyotik hammad
deleri elde ettiler. Ça-

; lışma ile son yıllarda 
antibiyotiklere direnç 
göstermeye başlayan 
mikroplara karşı alter
natif çözümler sunu
lacak. 

Haberi 6'da 

Erkekler 
daha fazla 
alkol 
kullanıyor 

EMYO'nun düzenlediği kon
reransa konuşmacı olarak 
katılan Mürtet Amerikan 
Ü sü p ikologu Jant 
Morgan, alkol, nikotin ve ku
marın birbirine bağlı olduğu
nu belirterek, bunlardan bi
rini kullanan insanın kötü 
alışkanlıklara daha çabuk 
alıştığını söyledi. 

Haberi 4'te 

Yaşamın 

amacı 

ürem ektir 
Pcn Palı:üllcsi Bi)0I0ji 
Bölümü 'ndrn , arcı. Doç. Dr. 
Elif, amaç. lıa 1 vaııların 
yaşaına:,;ı \C üremesi için 
gereken koşulları anlattı. 

Haberi 4'te 

INTERNET GÜVENLiĞiNDE ŞiFRE CiHAZI DÖNEMi 

Müzakere süreci 
uzun tutulmamalı 

Üniversitemizde düzenle
nen bir konferansa konuş
macı olarak katılan SPK 
Başkanı Doğan Cansızlar, 

AB ile müzakerelerin en kı
sa sürede tamamlanması 
gerektiğini belirerek, "re
formları kendimiz için yapa
cağımızın bilincinde olmalı
yız" dedi. 

Haberi 6'da 

EBRARY veritabanı 
hizmete girdi 
Kütüphane ve Dokü
mantasyon Merke
zi'ndcki veritabanları

na bir JCllİSİ daha ek
lendi. 5 vcritabanını 
içeren bir kolcksiJon 
nitcli~indrki EBR \R) 
ırritabn1112 ı hin 897 Ja.ım ıc /050 harila içcri
Jor. ı rritabanmda aJrıca, hukuktan genci damşma 
knJ mık/arına kadar binlcrcc ek JaJ ın da hıılıımıJ or. 

Haberi 4't;e 
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2005 yılından neler bekliyorsunuz? 

Zübeyde Özkaya 

Eğitim Fakültesi 
İngilizce Öğretmenliği 
Bölümü 2. Sınıf 
Noel babanın bu yıl bizi kandır
mamasını diliyorum. Felaketin ve 
özellikle savaşın hiç bitmediği 

bir yıl geçirdik. İçimizdeki güzel
liklerin, barışın ve kardeşliğin üzerini örten sis bu
lutunun artık yok olmasını istiyorum. Ömrümüzden 
bir yıl daha geçiyor. .. Herkese hiçç bitmeyen dost
luklar, sonu olmayan aşklar, inanç ve kararlılık do
lu nice yıllar diliyorum. 

Onur Erdoğan 

İİBF İktisat 4. Sınıf 
Yeni yılda sağlık, mutluluk, ba
şarı dilenir ve beklenir. Fakat bu 
beklentiler genellikle bir sonraki 
seneye kalır. Benim de fazla bir 
beklentim yok, okul bitsin yeter. 
Büyük bir ihtimal o da bir sonra

ki sene beklentim olacak ... Hoşgeldin 2005, güle 
güle 2004. 

Eğitim Fakültesi 
Almanca Öğretmenliği Hazırlık 
Yeni yılda, ilk önce başarı bekli
yorum, hazırlık sınıfında olmanın 
vermiş olduğu gerginliği bir tür
lü üzerimden atamadım. Acaba 

sınıfı geçebilecekmiyim? Bu yüzden ilk olarak sı-
nıfımı geçmeyi bekliyorum. 2004 yılı bende pek 
iyi bir etki bırakmadı, üniversiteyi kazandım belki 
ama yine de 2005 yılından daha çok şey istiyo
rum. Çok klasik olacak belki ama, en önemli şey 
sağlık olduğu için sağlık istiyorum, birde tramvay 
fiyatlarının artmamasını istiyorum. Zaten gelen pa
ra yetmiyor, bir de tramvay çıktı başamıza. Sevgi
limle mutlu bir yıl geçirmeyi istiyorum, çünkü ay
rılınca depresyona giriyorum. Sanırım bu kadar. 
Herkesin isteği olsun istiyorum. 

Kadir Tavaz 

GSF Heykel Bölümü 1. Sınıf 
Önüme fazla bir hedef koyma

dan yaşamayı seven biri olarak, 
yeni yıldan da fazla bir beklentim 
yok aslında. Zaten Türkiye şartla
rında hedef belirlemek çok zor. 
Ülkenin şartları düzeldikçe, yaşam 

kalitesi arttıkça, bizde daha rahat hedef belirleye
biliriz. Aslında çok da umutsuz değilim, gidişat 
iyiye benziyor, yeni süreçte daha olumlu bir yıl 
bekliyorum. Türkiye'de sanata daha çok önem ve
rileceğine inanıyorum. Güzel sanatlar dalında daha 
çok gelişim ve yenilikçi yaklaşımlar bekliyorum. 

Seçkin Güner 

İletişim Bilimleri Fakültesi 
Reklamcılık ve Halkla İlişkiler 
4. Sınıf 
Yeni yılda, hocalardan hoşgörü 
ve kalan derslerimden geçip, öğ
rencilikten kurtulmak istiyorum 

kendi adıma. Eskişehirliler adına ise, tramvayın 
rayına oturmasını, daha çok konser, daha çok film, 
daha mutlu , umutlu insanlar olsun diye umuyorum. 
Herkese aşk dolu, az pişmanlıklı, bol heyacanlı, 
bol hareketli, bol performanslı bir yıl diliyorum. 

Hatice Çullu 

Fen Fakültesi 
Kimya Bölümü 4. Sınıf 
Son sınıf öğrencisiyim, yeni yıl
da en büyük beklentim iyi bir şi 
bulabilmek ve ayrıca eskişehirin 
ulaşım probleminin çözülmesini 
diliyorum. En önemlisi de herkes için sağlık ve 
huzur diliyorum, bunla olmadan hiç bir şeyin 

yolunda gitmeyeceğini düşünüyorum. 

Serdar Aktaş 

Edebiyat Fakültesi 
Tarih Bölümü 3. Sınıf 
2004 yılının benim açımdan pek 
iyi geçmediğini söyleyebilirim. 
Herşeyden önce bu yılda sağlık 

sorunlarımın geçmesi tek dileğim. 
Çünkü sağlık olmadan hiçbir şey olmuyor. Para 
pul hepsi yalan, ayrıca tüm dünya için ve özellik
le zor günler geçiren uzak doğu halkına huzurun 
gelmesini ve yaralarının en kısa sürede sarılması 
dileğiyle, bu yılın insanoğlu için felaketsiz , savaş
sız, terörsüz geçmesini temenni ediyorum. 

İlker Onur Turan 

EMYO Turizm ve Otel 
İşletmeciliği 2. Sınıf 
İnsanların yeni yıla girerken her 
zaman bir beklentileri vardır. Be
nim için bunların başında sağlık 
gelir. Sonra bu son senem, her 
normal bir öğrenci gibi derslerimi verip, 
mezun olmak istiyorum. Tabiki bu beklentileri des
teklemek gerekir, sadece istekle olmaz. Onud dı
şında mezun olduktan sonra, iyi şartları olan ve 
kariyer yapabileceğim bir iş istiyorum, herkese 
mutlu seneler. 

Önder Güvenç 

Hukuk Fakültesi 2. Sınıf 
Yeni yıldan beklentilerim, ilk ön
ce derslerimin daha iyi bir düze
ye gelmesi ve hayatımın daha 
mutlu, daha umutlu, daha başarılı 
geçecek bir 365 gün olması. Yeni 
yılın bütün insanlara mutluluk, 
sağlık, başarı geitmesi, 2005'in 2004'ü aratmaması 
ve güzel geçecek bir yıl için bizi bekleyen sürp
rizlere şimdiden merhaba ... 

Tuğçe Şimşek 

EMYO Turizm ve Otel 
İşletmeciliği 2. Sınıf 
Öncelikle 2004 yılında yapama
dığım ideallerimden biri olan, 
bir müzik grubu kurmak istemiş
tim. Bu sene çalışmalarıma baş
ka bir grupla devam ediyorum. Çalışmaları 
hızlandırıp , ikinci dönemde sahne almaya başlarsak. 
2005 yılı hedeflerim için ilk adımı atmış olacağım. 
Bu benim kişisel görüşüm, genel olarak da yeni 
yıl herkese sağlık, para ve mutluluk getirsin. 

Ozan Karadeniz 

İİBF İşletme 3. Sınıf 
Ekonomimizle ilgili daha çok se
miner verilmesini, öğrenci temsil
ciliğinin daha etkin çalışmasını, 

okula ulaşımın daha kolay bir ha
le gelmesini, öğrenci öğretmen 

ilişkilerinin daha samimi bir hale 
gelmesini istiyorum. 

Haber 

Anadolu Haber·cten 

Likenlerden antibiyotik 
üretildi ... 

Anadolu Üniversitesi Fen Fakülte-

si 'nde beş öğretim elemanının 

araştırmaları sonucu, antibiyotiklere di

renç göstermeye başlayan mikroplara 

karşı, alternatif ilaç hammaddesi olarak 

likenlerden yararlanılabileceği ortaya 

çıkarıldı ... 

Ülkemizde, 2 binin üzerinde türü bu

lunan likenlerin antibiyotik üretiminde 

kullanılması, hastalık yapan mikroplarla 

mücadelede önemli bir gelişme sağlaya

cak ... 

Araştırmada, likenlerden elde edilen 

bileşiklerin mikrop öldürücü etkileri or

taya konulmaya çalışıhyor ... Ayrıca, bit

ki ile insanlarda hastalık yapan mikrop

lardan 25'den fazlasına karşı liken bile

şiklerinin etkili olduğu bulundu ... 

Likenlerden antibiyotik üretimine yö

nelik araştınna devam ediyor ... 

Bu araştım1anın sonuçlarının mikrop

larla mücadelede önemli gelişmeler sağ

lanmasına katkı sağlanacağını umuyo

ruz ... 

* 
İnternette, kişisel bilgilerin gönderile-

ceği sitelerin güvenliğini sağlamak, sa

nal alemin en temel sorunlarındandır ... 

Üniversitemiz bilgi-işlem altyapısı 
içinde de, öğrenci bilgileri, devam çizel

geleri, notlandınnalar sanal ortamda ya

pıldığı için, güvenliği en üst düzeyde 

sağlamak temel amaç olmaktadır ... 

İnternet bankacılığı sistemi içinde, 

güvenlik iki- üç aşamalı şifrelendirrne

lerle çözümlenirken, üniversitemiz, 

Türkiye'de ilk defa denenecek bir siste

mi devreye koyuyor ... 

Öğretim elernanlanna seri nosuna gö

re dağıtılan şifre üretme cihazı, her ba

sıldığında farklı bir şifre üretmesiyle 

dikkati çekiyor ... 

Öğretim elemanları, notlarını ve de

vaın durumlarını girerken, üç aşamalı 

bir sistemden geçerek kendilerine ait sa

nal alana girebilecekler ... 

Sanal alemde yaşanan sorunları, bu 

küçük cihazın ortadan kaldıracağını 

umuyoruz ... 

Yüreğinizden 

sevgi eksik olma

sın ... 
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İnternet güvenliğinde yeni bir dönem 
Anadolu Üniversitesi, İnternet üzerinden yapılan örgün öğrenci uygulamalarının güvenliğini artırmak amacıyla Türkiye' de 
ilk kez şifre cihazı sistemini devreye soktu. Akademik ve idari personele dağıtılmaya başlanan cihaz, her kullanımda ayrı 
bir şifre vererek güvenliği en üst düzeye çıkarıyor. Cihazın ürettiği şifreler günümüz bilgisayar teknolojisiyle çözülemiyor. 

ilgisayar Araştırma ve Uygu
lama Merkezi, İnternet ve 
Ananet üzerinden yapılan ve 

g !ilik gerektiren örgün öğrenci 

uygulamaları için akademik ve ida
ri personele yönelik yeni bir gü
venlik sistemini hayata geçirdi. Bir 
şifre cihazının kullanılmasına daya
nan sistem, kullanımı kolay bir gü
venlik önlemi oluşturuyor. Böyle
ce, statik şifrelerin yarattığı sorun
lar tarihe karışacak. Çünkü şu an
daki bilgisayar teknolojisiyle bu ci
hazın ürettiği şifrelerin çözülebil
mesi mümkün değil. Dağıtımı de
vam eden şifre cihazından şu ana 
kadar 800 öğretim elemanına veril
di. İdari personele ise önümüzdeki 
aylarda dağıtılması planlanıyor. 

Sistemin Türkiye'de ilk kez 
Anadolu Üniversitesi'nde kullanıl
dığını vurgulayan AÜBAUM Mü
dür Yardımcısı Yard. Doç. Dr. Ha
kan Güray Şenel cihazın kullanı

mı hakkında şu bilgileri verdi: 
"Örgün öğrenci sisteminin giriş 

ekranında her zaman yazılan kulla
nıcı adı ve şifreye ek olarak ardın
dan gelen ekranda cihazın üzerin
deki düğmeye basıldığında ekranda 
beliren numaranın girilmesi istene
cek. Çıkan şifrenin 36 saniye için
de girilmemesi halinde cihaz yeni 

Şifre cihazına ilk basıldığında 6 haneli bir şifre dizisi çıkıyor. 
Şifrenin 35 saniye içinde sitedeki şifre bölümüne girilmemesi 
halinde cihaz yeniden 6 haneli farklı bir şifre daha üretiyor. 

bir şifre dizisi daha düzenleyecek. 
Örgün öğrenci sisteminin çalıştığı 
sunucu bilgisayar, kullanıcıya veri
len cihazın seri numarasını ve gi
rilen dinamik şifreyi kullanarak gi
rişi onaylayacak. AÜBAUM'daki 
sunucu bilgisayarda, öğretim üyele
rine verilen cihazın seri numarası 
kayıtlı olduğu için girilen rastsal 
sayının, sahibine ait cihazdan üre
tildiği anlaşılabiliyor ve sisteme gi
riş anında onaylanıyor." 

Bu sayede art niyetli kişilerin 

statik şifreleri tahmin etmelerinin 
olanaksız hale geldiğini belirten 
Yard. Doç. Dr. Şenel, cihazın nor
mal kullanımda pil ömrünün yak
laşık beş yıl olduğunu ifade ede
rek, "Bu şifre teknolojisinin, şu 

andaki bilgisayar teknolojisiyle çö
zülmesi mümkün değil" diye ko
nuştu. Yard. Doç. Dr. Hakan Gü
ray Şenel, cihazın zimmetli olarak 
verilmesinden dolayı zarar görmesi 
veya kaybolması durumunda kulla
nıcı !arın en geç 24 saat içinde 

lnternette Almanca kursu 
Alman yetkililer uzaktan dil öğretim programı Redaktion-D'yi tanıttı. 

Ankara Alman Kültür Merkezi Dil İşleri Müdürü 
Dr. B.Schneider, M. Kalsen ve Münib Goethe 

Enstitüsü uzaktan dil programı uzmanı Dr. M. 
Schmoll yeni geliştirilen ve bugüne kadar birçok ül
kede uyarlaması yapılan "Redaktion-D" dil programı
nın tanıtımını 17 Aralık günü Açıköğretim Fakültesi 
toplantı salonunda gerçekleşdi. 

Alman Dı~işleri Bakanlığı 'nın ve Porsclıe firmasının 
desteklediği "Redaktion-D"' program, merkezi Münilı 'te 
bulunan ve dünya çapında "Alman Kültür Merkezi" 
adı altında Almanca dil kursları düzenleyen Goetlıe 
Enstitüsü, Deutsclıe Welle (Almanya'nın Sesi Radyo
su) ve Wolters Kluwer yayınevi"nin işbirliği ile hazır-

landı. 

Redaktion-D'nin Almanca'nın yabancı dil olarak 
öğretilmesine ilişkin lıaı.ırlanmış çoklu ortama dayalı 
bir uzaktan öğretim dil kursu olduğunu belirten Al
man yetkililer, düzeyi yeni başlayanlara yönelik olan 
bu programın firmalar, okullar ve üniversiteler için ay
rıca geliştirildiğini ve çeşitli ülkelerde uyarlama çalış
malarının yapıldığını söylediler. 

Konuk konuşmacılar, Redaktin-D program paketinin. 
TV-video kasetleri, radyo ıntenet ve destekleyici gibı 
kılavuz niteliği taşıyan materyallerden oluştuğunu söz
lerine eklediler. 

Mevlüt DEMİRCİOGLU 

Yard. Doç. Dr. Hakan 
Güray Şenel 

AÜBAUM'a haber vermeleri ge
rektiğinin altını çizdi. 

Hassas oldukları için cihazların 
su geçirebildiğini ya da darbe al
ması durumunda kırılabildiğini ha
tırlatan Şenel, cihazın kaybolması 

veya zarar görmesi durumunda 
kullanıcısının 30 YTL karşılığında 
yenisini alabileceğini sözlerine ek
ledi. 

Mevlüt DEMIRCIOGLU 

Neden gerekli görüldü? 

Her geçen gün daha yoğun 
olarak kullanılan İnternet 

bankacılığı, alışveriş ve e-iş gi
bi uygulamalar güvenlik sorun
larını da beraberinde getiriyor. 
İnternet üzerinde çalışan uygu
lamalara herkesin erişebilmesi, 

özellikle zayıf (tahmin edilmesi 
kolay) şifresi olan kullanıcıların 
erişim yetkilerinin başkaları ta
rafından kullanılması sonucunu 
ortaya çıkarıyor. Pek çok kulla
nıcı daha kolay hatırlayabilmek 
için şifrelerini çoğunlukla ya
kınlarının isimleri, doğum tarih
leri ya da bir çok insanın yap
tığı gibi "123456" olarak belir
liyor. Bu durum da kullanıcı 

açısından ciddi güvenlik sorun
ları oluşturuyor. Uzun süre de
ğiştirilmeden kullanılan şifreler 

ile bazı İnternet tarayıcılarının 

şifre hatırlatma özelliği de İn

ternet güvenliğıni tehlikeye so
kuyor. Bilgisayara bir şekilde 

yerleşen virüsler ve casus yazı
lımlar da klavyeden yazılan şif
releri kopyalayarak İnternet kor
sanlarına gönderiyor. 

'Dünyanın en akıllı insanı' 
üniversitelilerle buluştu 

Erdal Demirkıran mükemmellik ve dahilik 
konusunda öğrencilerle söyleşti. 

Ken?isini "Dünyanın En Akıl
lı insanı" olarak adlandıran 

Erdal Demirkıran, 20 Aralık gü
nü İşletme ve Ekonomi Kulü
bü'nin düzenlediği söyleşide 

Anadolu Üniversitesi öğrencile
riyle bir araya geldi. "Sen Dün
yanın En Akıllı insanısın" adını 
taşıyan kitlesel değişim şovunda 
da Demirkıran öğrencilere nasıl 
iyi motive olunacağını, "ben 
mükemmelim" mesajı bilinçaltı
na kazınarak özgüvenin nasıl 

optimize edileceğini, çaresiz za
manlarda neler yapılacağını, ke
limelerin nasıl en üst boyutta 
kullanılacağını , komplekslerin 
aşılarak öğrencilerin içlerindeki 

mükemmelliği fark etmelerinin 
yollarını anlattı. 

Erdal Demirkıran. Kongre 
Merkezi Salon Anadolu 'da ger
çekleşen etkınlikte kitaplarını 

im,,.aladı. 

Ayfer ER 
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Yeni veritabanı hizmete girdi 
Kütüphane ve Dokümantasyon Merkezi'ndeki veritabanlarına bir yenisi daha eklendi. 5 veritabanını 
içeren bir koleksiyon nlteliğinde olan EBRARY veritabanı 21 binden fazla yayın ve 1050 harita içeri
yor. EBRARY'de ayrıca, hukuktan genel danışma kaynaklarına kadar binlerce ek yayın da yer alıyor. 

y •riversitemizdeki veritabanlarına bir 
U :.enisi daha eklenerek araştırmacıla-

rın hizmetine açıldı. Beş ayrı veri
tabanından oluşan bir koleksiyon niteliğin
deki EBRARY 21 bin 397 yayın ve 1050 
harita içeriyor. Yeni veri tabanında ayrıca 
hukuktan genel danışma kaynaklarına ka
dar binlerce ek yayın da yer alıyor. 

EBRARY hakkında bilgi veren Kütüp
hane ve Dokümantasyon Merkezi Dairesi 
Başkanı Adnan Yılmaz, EBRARY saye
sinde, özellikle işletme-ekonomi, bilgisa
yar-teknoloji, insan ve beşeri bilimler, sağ
lık ve fen bilimlerinin yanı sıra sosyal ve 
davranış bilimleri kaynaklarından yararla
nılabileceğini söyledi. 

Adnan Yılmaz, veritabanının İşletme
Ekonomi bölümünde 3644 yayın olduğu
nu belirterek, bu bölümün hem lisans hem 
de yüksek lisans düzeyindeki araştırmacı
lara hitap ettiğini söyledi. 

Bilgi işlem-Teknoloji bölümünde ise, 
2194 yayın olduğunu ifade eden Yılmaz, 
Bilgisayar Programcılığı, Network, Yazı
lım Uygulamaları, Mühendislik, IT Araş
tırmaları, Güvenlik ve Telekomünikasyon 
gibi bilgilere buradan kolaylıkla ulaşılabi
leceğini kaydetti. Adnan Yılmaz , İnsan ve 
Beşeri Bilimler kategorisinin de 5287 ya
yın içerdiğine dikkat çekerek, "Burada Ta
rih, Dil ve Dil Bilim, Edebiyat, Eleştiri 
ve Felsefe gibi konulardan geniş materyal
ler bulunuyor" dedi. 

Kütüphane ve Dokümantasyon Merkezi 
Dairesi Başkanı Adnan Yılmaz, "Sağlık 
ve Fen Bilimleri kategorisinde 3084, sos
yal ve davranış bilimleri kategorisinde de 
5220 yayın mevcut. Buradaki bölümlerde 
Ziraat ve Gıda Bilimi, Cevre Bilim, Ma
tematik ve İstatistik, Tip Bilimlerinin ya
nı sıra Eğitim, Siyasal Bilimler, Psikoloji 
ve Sosyolojiden oluşan güçlü bir koleksi
yon" diye konuştu. 

Mevlüt DEMİRCİOGLU 

Bilgi ve Zeka Oyunları Kulübü çatısı 
altında kurulan FRP topluluğu faali

yete geçti.21 Aralık Salı günü Kongre 
Merkezi Kırmızı Salon 'da gerçekleşen 
FRP Topluluğu Faaliyet Toplantısı 'nda, 
oyun grupları oluşturulması ve topluluğa 
katılması düşünülen yeni oyunlar hak
kında topluluk üyeleri arasında fikir 
alışverişi yapıldı. 

Toplantıya konuşmacı olarak katılan 
Bilgi ve Zeka Oyunları Kulübü Başkanı 
Doğan Akpulat, FRP Topluluğu Başkanı 
Çağlayan Saygılı, FRP Topluluğu Üye
leri Kaan Obakan ve Çağan Sül düzen
lenmesi düşünülen Metucon (ODTÜ 
FRP toplantıları) gezisi hakkında ve 
yapılan çalışmalarla ilgili olarak üyelere 
bilgiler verdiler. Toplantıda ayrıca üyele
rin ve topluluk yöneticilerinin istekleri 
tartışıldı. 
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Onur belgeleri sahiplerini buldu 
Mühendislik Mimarlık 

Fakültesi 'nde 2003-
2004 öğretim yılı bahar 
döneminde onur ve yüksek 
onur belgesi almaya hak 
kazanan öğrencilere belgele
ri törenle verildi. MMF Se
miner Salonu'nda 24 Aralık 
Cuma günü düzenlenen tö
rende 31 öğrenciye yüksek 
onur, 119 öğrenciye de 
onur belgesi verildi. Öğre
niler belgelerini MMF De
kanı Prof. Dr. Hasan Man
dal ve bölüm başkanların
dan aldılar. 

Pembe KARA Öğrenciler, düzenlenen törenle belgelerini aldılar. 

Yaşamın amacı üremektir 

Bilim ve Teknoloji Kulü
bü'nün düzenlediği "Koru

ma Biyolojisi" konulu konfe
ransa konuşmacı olarak katılan 
Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü 
öğretim üyesi Yard. Doç. Dr. 
Elif Yamaç beslenme, hareket, 
mücadele, fedakarlık ve ölüm 
başlıkları altında çeşitli hayvan-

Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü'nden Yard. 
Doç. Dr. Elif Yamaç, hayvanların yaşaması 
ve üremesi için gereken koşulları anlattı. 

!arın yaşam koşulları ve üreme 
şekilleri hakkında bilgiler verdi. 
Yaşamsal önkoşullardan biri

nin beslenme olduğunu belirten 
Yard. Doç. Dr. Elif Yamaç, 
"Hayvanlar kendilerine daha 
uygun koşulları olan ve daha 
fazla besin bulunan yerlere ha
reket etmektedir. Besin için, 
yaşamak için hayvanlar hem 
kendi türleri ile hem de başka 
türlerle mücadele etmek zorun
dadırlar" dedi. 
Yaşamm amcmın aslında 

üremek ve yeni bireyler mey
dana getirmek olduğunu ifade 
eden Yamaç, "Bütün bu bes
lenme, hareket ve mücadele 
üremek içindir. Hayvanlar üre
me işlemini gerçekleştirmek 
için ayrıca kendini karşı cinsi
ne beğendirmek zorundadır. 

Beğendirmek için ise genelde 
karşı cinse güzel olan yönlerini 
gösterek kur yapar. Üreme dö
neminde ise bazı hayvanlar bir
birlerine yardımcı olmaktadırlar. 
Hatta bazı erkek bireyler yav
rularının doğumunu bile ger
çekleştirmektedir, buna örnek 
olarak erkek denizatını göstere
biliriz. Bazı hayvanların yu
murtalarının başında yemeden 
içmeden beklediğini de bilmek
teyiz" diye konuştu. 

Yapılan bütün fedakarlıkların 
üremek için yapıldığını belirtten 
Yard. Doç. Dr. Elif Yamaç, 
üremeyi yani soyunu devam 
ettirecek bireyleri meydana 
getirmek için ya da getirdik
ten sonra hayvanlarm öldüğünü 
söyledi. 

İsmail İLKSEL VI 

Erkekler daha 
fazla alkol 
kullanıyor 

Eskişehir 

Meslek 
Yüksekoku
lu 23 Ara
lık Perşem

be günü, 
"Gençliğin 

kimliği ve 
bunun gen
cin yaşa

mındaki ro
lü"konulu 
bir seminer 
düzenledi. 
Seminere 
Ankara 
Mürtet Amerikan Hava Üssü'nün 
Psikologu Janet N. Morgan ko
nuşmacı olarak katıldı. 

Morgan, istatistiklere göre 
gençlerin alkol alma yaşmın 15-
16 olduğunu vurgulayarak, alkol 
alan kişilerin yüksek deprasyon, 
stres ve beyin travması gibi cid
di hastalıklarla karşı karşıya kal
dıklarını söyledi. 

Alkol kullanan bayanlann er
keklere göre daha az olduğunu 

kaydeden Morgan, alkolik anne 
ve babası olan çocukların alko
lik olma olasılığının daha yüksek 
olduğuna dikkat çekti. Janet 
Morgan, alkol, nikotin ve kuma
rın birbirine bağlı olduğunu be
lirterek, bunlardan birini kullanan 
insanm kötü alışkanlıklara daha 
çabuk alıştığmı söyledi. 

Pembe KARA 

Yemek 
pişirmenin 

püf noktaları 

Eskişehir 

Meslek 
Yüksekoku
lu 20 Ara
lık Pazarte
si günü, 
"Unilever 
Knorr ürün 
tanıtımı" 

konulu bir 
seminer 
düzenledi. 
Taş bina

da gerçekleştirilen seminere, ko
nuşmacı olarak katılan Unilever 
Knorr Bölge sorumlusu Oktay 
Engin, Turizm ve Otelcilik ve 
Aşçılık bölümü öğreneilerıne 

çeşitli ürünleri tanııarak öğrenci
lere yemek pişirmenin püf nok
taları hakkında daha ayrıntı I ı bi 1-
giler verdi. 
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Özkaya ve Elivar'dan resital 
Anadolu Bass Club kontrbas sanatçısı 
Onur Özkaya ve piyano sanatçısı Em
re Elivar'ı resitalde biraraya getirdi. 

A
nadolu Bass Club 
kontrb_as sanatçısı 

Onur Ozkaya ve piya
no sanatçısı Emre Elivar'ı, 

20 Aralık Pazartesi günü mü
zikseverlerle buluşturdu. 

Anadolu Bass Club ' ın ku
ruluşundan bu yana yurt dı
şında yaşayan profesyonel 
üyelerinden biri olan Onur 
Özkaya, akademisyen olarak 
Münchner Philharmoniker'de 
çalıyor ve genel müzik direk
törlüğünü de dünyaca ünlü 
orkestra şefi Claudio Abbado 

yapıyor. olan Mahler Oda 
Orkestrası 'nın kontrbasçı lığını 

yapan Onur Özkaya ve katıl
dığı birçok yarışmadan ödül
lerle ayrılan Emre Elivar 
konserde konuklara hoş daki
kalar yaşattılar. 

Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezi Opera ve Bale Sa
lonu ' nda gerçekleşen resitalde 
sanatçılar, L. Van Beethoven, 
Paul Hindemith, Miloslav 
Gajdos ve Reinhold Gliere'in 
eserlerini seslendirdiler. 

Ayfer ER 

Ezin gemileri acımasızca 
Mekan 
Düzenlemesi 
konulu bir sergi 
açan Eğitim 
Fakültesi son 
sınıf öğrencisi 

Mehmet Çakıcı, 
konuklarını, 

sergi alanına 
yerleştirdiği 

500'den fazla 
kağıl gemi ile 
karşıladı. 

Görme engellilere destek konseri Eğitim Fakültesi Resim-İş Öğretmenliği Bölümü öğren
cisi Mehmet Çakıcı'nın "Mekan Düzenlemesi" konu

lu sergisi Eğitim Fakültesi 'nde 22 Aralık günü açıldı. 

Son sınıf öğrencisi olan Mehmet Çakıcı, "Dört Resim 
Bir Yaşam Öyküsü" adını verdiği sergisinin açılışında, 
konuklarını ilginç bir şekilde karşıladı. Sergi alanına, 

500'e yakın kağıttan yapılmış gemi yerleştiren Çakıcı, 
manifestosunda "Ezin kağıt üzerindeki düşleri, ezin ge
mileri acımasızca. Hiçbir şekilde endişe duymayın" de
mesine rağmen konuklar, gemileri ezmekte ve sergiyi 
gezmekte tereddüt ettiler. Mehmet Çakıcı sergiyle, insan
ların bazı endişelerini yenmesi gerektiğini anlatmak iste
diğini söyledi. 

il 

U niversitemiz Sağlık Kulübü, Göz Sağlığımı Koruma ve Görme Engellilere Hizmet 
Derneği yararına bir şiir ve müzik dinletisi düzenledi. 24 Aralık 2004 Cuma günü 

Sinema Anadolu'da gerçekleştirilen etkinlikte, üniversitemiz öğrencileri ve personelinden 
oluşan yardımseverler, dinleyicilere keyifli saatler yaşattı. 

Öğrencilerden viyolonsel resitali 
D evlet Konservatuvarı öğretim üyesi 

Doç. Yuri Semenov'un öğrencileri 
İrem Yüksel, Elıf Erkli, Aslı Tözeniş 
ve piyanoda Hale Vural, 23 Aralık Per
şembe günü verdikleri viyolonsel resi 
tali ile müzik severlerle buluştular. 

Halk bilim Araştırmaları Merkezi Sa
lon 2003 'de gerçekleşen konserde sa
natçılar J. S. Bach, L. Boccherini, Pi
atti. Ü. Klengel, V. Gavrilin, F. Chopin 
ve P.İ. Tchaikovsky gibi bestecilerin 
eserlerinı seslendirdi. 

Kemal TAŞÇlOĞLU 

CEZMi ERSÖZ 
ÖĞRENCiLERLE 
BULUŞTU 
Ünlü yazar Cezmi Ersöz 
lşlelmc ve Ekonomi 
ku/übü'nün düzenlediği 
söyleşide Ö/ıl'CllCilerle 

birnmya geldi. 

I• şletme ve Ekonomi Kulübü 23 
Aralık Per~embe günü ünlü ya

tar Cezmi Ersö1'ün konuk oldu
ğu bir söyleşi düzenledi. Sinema Anadolu'da geçekle
~en söyleşide ünlü yazaı hayatını ve kıtaplarını anlattı. 
Kitaplarını olu~tururkcn geçınis ya~antısından etkilendi
ğini söyleyen Ersöt, ağır elcştırilerlc karştlaştığını an
cak bunlara cevap vermediğini belirili. Şiirlerini öğren
cilerle paylaşan yazar.söyleşi sonrası yeni kitablannı im
zaladı. 

Zeynep Y N.GAN 

Okuma 
Köşesi 

Ahmet CEMAL 

TOMRİS UYAR'DAN 
EDEBİYATA DAİR ... 

2 003 yılında, yazarlığının ve dü-
şünce etkinliğinin en verimli ev

resinde yitirdiğimiz, çok yakın dos
tum Tomris Uyar, almasını bilene 
neredeyse her yazdığıyla ya da söy
lediğiyle yeni bakış açıları iletebilen, 
tükenmez bir nehir-insandı. Edebi
yatta Tomris Uyar'ın bu yanı, en 
çok 'Gündökümü' başlığı altında bir 
araya getirmiş olduğu yazılarında 

belirginleşir. Yapı Kredi Yayınları 

tarafından 'Bir Uyumsuzun Notları' 
başlığıyla, iki kalın cilt halinde ya
yınlanan bu kendine özgü notlar, 
Uyar'ın yaşamının yirmi beş yılının 
bir dökümü ... 

Son günlerde, ciddi bir hastalıktan 
ötürü bir süre yatağa bağlanma du
rumum ortaya çıkınca, yeniden bu 
dökümlere döndüm. Ve elbette yine 
aynı şeyi yaşadım: Eskiden okudu
ğum, kimini ezbere bildiğim nice 
not, beni yaşama yönelik yeni bakış 
açılarına taşıdı. Örneğin 'Tanışma 
Anları' başlıklı bölümdeki ( Cilt II, 
s.339 vd.) şu saptama gibi : "İste
diğiniz, hatta istemediğiniz kadar 
yazın çizin, okur çoğunluğunun ger
çeklik konusundaki görüşünü değiş
tiremiyorsunuz. Öykülerinizdeki kişi
leri gerçekten tanıyıp tanımadığınız, 
anlattığınız olayın başınıza gerçekten 
gelip gelmediği gibi sorular sürekli 
çıkıyor karşınıza ... " Burada Tomris 
Uyar'ın atıfta bulunduğu nokta, ro
man ve öykü edebiyatının, başka 

deyişle kurmaca edebiyatın eğitimin
den henüz yeterince geçmemiş bir 
okur çoğunluğunun edebiyat gerçek-
1 iğine değil, fakat işin dedi-kodu 
diyebileceğimiz yanına meyletmesi. 

Uyar, bu saptamanın ardından 

edebiyatçının dünyasını nasıl kurdu
ğu noktasına eğiliyor ve şöyle diyor 
: " ... her edebiyatçının dünyasını top
lu ideolojilerle değil, kişisel gözlem
lerle kurduğu sonucuna varabiliriz. 
Bu gözlemlerin arasına, düşte görü
lenleri de katabiliriz. Demek temel
de, edebiyatçının gerçekliği, edebi
yatının gerçek olmasını sağlayabi-

1 ir ... " Burada Uyar, 'edebiyatçının 

gerçekliği' derken onun metinde 
gerçek diye kurguladığından söz et
mekte. Çünkü yazar-edebiyatçı, hani 
bizdeki okur çoğunluğunun nabzına 
göre şerbet vererek tümüyle kendini 
bile yazmış olsa, bu, okurun beklen
tisinin aksine, onun günlük yaşam
daki gerçekliği değil, fakat kendi 
kurgusunun ürünü bir 'kendi' ola
caktır. 

Edebiyatçıyı yazmaya itenlere ge
lince, bunlar büyük bir çeşitlilik ser
gileyebilir : "Bazen bir kişiliktir si
.ı;i ya.ı:ıııaya iten, bazen kulağınıza 

çalınan bir konuşmanın içindeki söz
cükler, bazen konuşan kişinin sesin
deki tınıdır ... " 

Uzun sözün kısası, şöyle diyor 
Tomris Uyar : Elinde bir edebiyat
çının metni varsa, bırak detektiflik 
saplantılarını veya dedi-kodu eğilim
lerini bir yana da, o metindeki ede
biyat gerçekliğinin sırrına varmaya 
çalış! 
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Hastalıklara karşı yeni bir sayfa 
Fen Fakültesi Biyoloji ve Kimya bölümlerinden 5 öğretim elemanı likenlerden yeni antibiyotik hammaddeleri elde etti
ler. Çalışma ile son yıllarda antibiyotiklere direnç göstermeye başlayan mikroplara karşı alternatif çözümler sunulacak. 

en Fakültesi Biyoloji ve Kimya 

F Bölümlerinden bir grup öğretim 
elemanı likenlerden etkili yep

yeni ve bilinenlerden daha güçlü bir 
antibiyotik hammadeleri elde ettiler. 
Çalışma ile, son yıllarda antibiyotik
lere direnç göstermeye başlayan mik
roplara karşı alternatif ilaç hammade
leri elde edildi. Çalışmayı gerçekleş
tiren grup, Biyoloji Bölümü Başkanı 
Prof. Dr. Merih Kıvanç, Prof. Dr. 
Ayşen Türk ile Kimya Bölümü'nden 
Doç Dr. Hayrettin Türk, Dr. Turgay 
Tay ve Araş. Gör. Meral Yılmaz'dan 
oluşuyor. 

Bilinen antibiyotiklerin zaman için
de direnç kazanan mikroplara karşı 
etkilerini yitirdiğini belirten araştır

macılar, bu nedenle araştırmacıların 

direnç kazanan mikroplara karşı sü
rekli yeni antibiyotik geliştirme çaba-

Çocuklara 
meslek tanıtımı 

Çağdaş Eğitim Kulübü "Mes
lek Tanıtımı Projesi" kapsa

mında mesleklerinde kariyer 
yapmış kişileri ilköğretim öğ

rencileriyle buluşturuyor. 24 
Aralık Cuma günü gerçekleşen 
buluşmanın konuğu olan Göz 
Doktoru Op. Dr. Neşe Matay, 
Kazım Karabekir ve Anadolu 
Üniversitesi 'nin kardeş okulu 
İsmet Paşa İlköğretim Oku-
lu 'nun 8. sınıf öğrencilerine 
doktor olabilme sürecindeki 
aşamaları, doktorluk mesleğinin 
zorluklarını, iyi yanlarını ve de
neyimlerini anlattı. 

Kulüp Lise Giriş Sınavı ön
cesi bu tür etkin likler düzenle
yerek öğrencilerin tercihlerini 
daha bilinçli yapmasını hedefli
yor.Kongre Merkezi Mavi Sa
lon'da gerçekleşen buluşmanın 
diğer konuğu ise amatör tiyatro 
topluluklarından biri olan Tiyat
ro Maskesiz idi. Tiyatro Mas
kesiz sahneledikleri oyun ile 
Çağdaş Eğitim Kulübü'nün et
kinliğini katkıda bulundular. 
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sı içinde olduğunu söyledi. Ayşen 
Türk, çalışmada likenlerden elde edi
len bileşiklerin mikrop öldürücü etki
lerini araştırdıklarını ve bitki ile in
sanlarda hastalık yapan mikroplardan 
25 'den fazlasına karşı bu bileşiklerin 
etkili olduğunu gördüklerini kaydetti. 

Çalışmada, hastalık yapan organiz
maları insanlara ve bitkilere yönelik 
olarak düşündüklerini belirten araştır
macılar, bitkilerde hastalıklara karşı 

kullanılan kimyasal maddelerin, mali
yetinin yüksek olmasının yanında 

çok geniş alanlarda çevre kirliliğine 
neden olduğunu ve bu etkinin yıllar 
boyunca devam ettiğine dikkat çekti . 
Araştırmacılar, bunun sonucunda bit
kileri tüketen diğer organizmalar ya
ni hayvanlar ve insanlar için de za
rarlı sonuçların ortaya çıktığını ifade 
etti. 

Oysa doğal kökenli i l aç l arın, çev
re ki rl i li ği ri skini ortadan kaldırd ığı

na işaret eden Araştırmac ılar, "Mik
roplar, antibiyotiklere karşı kısa süre
de dirençli hale geldiği için on larla 
savaşmak üzere sürekli aynı antibiy
ot iklerin elde edilmesi gerekiyor. Li
kenler de son yıllarda mikrop öldü
rücü çok sayıda bileşik içeren bir 
canlı grubu oldukları için araştırma
cı ların çok dikkatini çekiyor" ded i. 

Ülkemizde 2 bin civarında liken 
türü olduğunu belirten araşt1rmac ı lar, 

"Projenin sonunda farmakologlarla iş
birliği yaparak elde edilen ürünlerinin 
ilaç hammaddesi olarak kullanılab il ir

liğinin araştırılmasını hedefliyoruz. 
Ayrıca bu konuya i lişkin olarak ul us
l araras ı dergilerde dört makalemiz 
yayınlandı" diye konuştu . 

Mevlüt DEMİRCİOĞLU 

Müzakere süreci uzun tutulmamalı 
Sermaye Piyasası Kurulu Başkanı Dr. Doğan 
Cansızlar, AB ile müzakerelerin en kısa süre
de tamamlanması gerektiğini söyledi. 

I. ktisadi ve İdari Bilimler Fakülte
si'nin düzenlediği "Vergi Konu

larındaki Değişiklikler ve SPK 
Araçlarının Vergilendirilmesi" ko
nulu konferans 24 Aral ık Cuma 
günü, Salon Anadolu'da gerçekleş
tirildi. Oturum Başkanlığını Prof. 
Dr. Fethi Heper'in üstlendiği kon
feransa, Gazi Üniversitesi'nden 
Prof. Dr. Şükrü Kızılot, Prof. Dr. 
Nevzat Saygılıoğlu ve Sermaye Pi
yasas ı Kurulu Başkanı Dr. Doğan 
Cansızlar konuşmacı olarak katıldı. 
Konuşmasında AB sürecinde 

vergi konularında yapılacak deği

şikliklere değinen Dr. Doğan Can
sızlar, bizim gibi gelişmekte olan 
ülkelerde, ulusal yatırımlar az ol
duğu için yabancı sermayenin ül
keye çekilmesi gerektiğini söyledi . 
Bunun içinde kanun l arın uluslara
rası standartları yakalaması gerek
tiğine dikkat çeken Cansızlar, bu 

konuda Avrupa Birliği müzakere 
sürec inin önemli olduğunu vurgu
ladı. Yapılacak reforml arın ülke
miz için yapıldığının bilincinde 
olunması gerektiğini belirten Can
s ı z l ar, uyum sürecinde yapılması 
gerekenlerin en kısa sürede ta
mamlanması gerektiğini ifade etti. 
Cansızlar, sermaye piyasalarında 

da yapılması gereken değişiklikler 
olduğunu, ancak SPK 'nın kurulu
şundan bu yana çalışmalarını ulus
lararası standartlara uygun olarak 
gerçekleştirdiğini, bu nedenle yapı
lacak değişikliklerin az olduğunu 
söyledi . 

Prof. Dr. Şükrü Kızılot da, ül
kemizde ve dünyadaki vergi gelir
lerinin önemine değinerek, ülkemiz 
gelirlerinin yüzde 85'inin vergi ge
lirlerinden sağland ı ğını kaydetti . 
2005 yılında eğitimle ilgili vergi
lerin yüzde sekize indirileceğini 

Prof.Dr. Şükrü Kız ılot gelir vergisinde yüzde beş oranında düşüş ya
pıldığın ı ancak bunun fi ilen uygu lanamayacağını çünkü değişikliğin 
yıllık gel iri 155 milyar li ranın üzerindekileri kapsadığını söyledi. 

hatırlatan Kızılot yürürlüğe girecek 
değişikliklerden ilginç örnekler de 
verdi. Gelir vergisinde yüzde beş 
oranında düşüş yapıld ı ğın ı belirten 
Kızılot, ancak bunun fiilen uygu
lanamayacağını çünkü değ i şikliğin 

yıllık geliri 155 milyar liran111 üze
rindekileri kapsadığını öyledi. 
Konuşmasında Gümrük Birli

ği 'nden bahseden Prof. Dr. Nevzat 
Saygılıoğ l u ise bunu hem olumlu 
hem de olumsuz yönlerinin bulun
duğunu kaydetti. Olumsuz yönleri-

ni mali yardımlar a l amamamız, 

serbest ticaret anlaşma l arına izin 
verilmemes i ve karar alma sürec in
de fikrimiz a l ınmadığı için edi lgen 
durumda olmam ı z olarak s ı ralayan 

Saygılıoğ l u, ancak Gümrük Birli
ği 'nin kazandırdıklarının da göz 
ardı edilemeyeceğini söyledi. Say
gılıoğlu, Gümrük Birliği ile AB'ye 
uyumun hızlandığını, AB üyeleri 
ile ticaretin arttığını ve b ize reka
beti öğrettiğini kaydetti. 

Kemal T AŞÇ l OĞLU 

Spor hekimlerinden yardım alınmalı Türk sanatında kuş hakimiyet demektir 
Beden Eği timi ve Spor Yüksekokulu, 15 Aralık 

günü, Verta Sağlık Merkezi'nden Dr. Nafiz 
Akalın'ın konuşmacı olarak katıldığı "Spor Adamı 
ve Spor Hekimliği" adlı bir konferans düzenledi. 

Akalın konuşmasında, her geçen gün daha faz
la sayıda insanın spor yapmaya başladığını belir
terek, özellikle spora yeni başlayan insanların spor 
hekimlerinden yardım al malarını son derece önem
li olduğunu söyledi. Dr. Akalın, insanların kap
samlı muayeneler sonucunda spora yönelmeleri ge
rektiğine dikkat çekti . Dr. Nafiz Akalın, spora ye
ni başlayan ve aktif olarak sporla uğraşan kişile
rin spor ortamlarında karşılaşabilecekleri ciddi ra
hatsızlık ların önüne geçilebilmesi için gerekli olan 
sağlık muayenelerin büyük önem taşıdığını ancak 
bu konuya ülkemizde yeterince önem verilmediği
ni kaydetti. 

Edebiyat Fakültesi Sanat Tarihi Bölümü'nün 17 Aralık günü 
düzenlediği "Sanat Tarihinde Hayvan Figürü" isimli bir kon

feransa konuşmacı olarak katılan Marmara Üniversitesi Edebiyat 
Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Selçuk Müla
yim, çeşitli kültürlerde hayvan figürlerinin yeri hakkında bilgi
ler verdi. Konuşmasında, farklı ye rl eşim yerlerinde de olsa in
sanların aynı havyan figürlerine yönelerek onları gerek dini ge
rekse sosyal amaçlı kullandığı nı belirten Prof. Dr. Selçuk Müla
yim, Türklerin de kendileri için önemli sayı l an hayvanları sanat
larına yansıttığını ve bu hayvanlar ara~ında geyiğin önemli bir 
yer tuttuğunu söy ledi. Anadolu ' daki Türk sanatında da çok faz
la hayvan figürü görü ldünü vurgulayan Prof. Dr. Selçuk Mü
layim, "Anadolu Selçuklu sanatında da hayvan figürü kul
lanımını fazlaca görmekteyiz. Bu dönemde tavus kuşu ve 
kartal kullanılmıştır. Anadolu Selçuklularında tavus kuşu 
kutsal sayılmaktaydı" dedi. 

lsmail ILKSELVİ 
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Basketçiler OGÜ'yü de geçti 
Basketbol takımımız, takipçisi 
Osmangazi Üniversitesini 
yenerek Bölgesel Ligteki 
amağlup liderliğini sürdürdü. 

A
nadolu Üniversitesi Erkek 
Basketbol Takımı , Deplas
manlı Bölgesel Lig"teki 

yedinci maçında Osmangazi 
Üniversitesi'ni 80-73 mağlup 
ederek yenilgisiz liderliğini de
vam ettirdi. Eskişehir Atatürk 
Spör Salonu ' nda 25 Aralık gü
nü oynanan karşılaşmanın ilk 
periyotu 19-14 basketçilerimiz 
üstünlüğü ile sona erdi. Basket-

/, çilerimiz ilk yarının son saniye-

!erine 37-34 mağlup girdi. Şi

van 'ın son saniye üçlüğü ilk ya
rının skorunu ilan etti (37-37). 

Üçüncü periyotta basketçileri
miz 46-41 geriye düşmelerine 

rağmen son periyota 59-56 ön
de girmeyi başardılar. Basketçi
lerimiz son periyotta Osmangazi 
Üniversitesinin yaptığı taktik 
faulleri sayıya çevirerek karşılaş
madan 80-73 galip ayrılarak li
derliğini sürdürdü. 

Erkek voleybolcular 
Marmaris' e takıldı 

Anadolu Üniversitesi Erkek Voleybol takımı Türkiye 2.Liginde
ki yedinci maçında 26 Aralık günü Marmaris deplasmanın

da Belediyespor' a 3-0 mağlup olarak ligteki dördüncü yenilgi
sini aldı. Voleybol takımımız, ?.hatta sonunda 6 puanda 
kalarak 11 takımlı ligte lO'ncu sıraya geriledi. 

) Başkan adayından ziyaret 
Basketbol Federasyonu başkan adayı eski milli basketbolcu 

Lütfü Arı boğan Anadolu Üniversitesi Genel Kaptanı Muzaffer 
Öğütveren'i makamında ziyaret ederek destek istedi. 

O•• zerk yapısına kavuştuktan sonra 
ilk genel kurul için kendi prog

ramını tanıtmak amacıyla Anadolu 
Üniversitesi Spor Kulübünü ziyaret 
eden Basketbol Federasyon Başkan 
Adayı Arıboğan, A.Ü. Genel Kapta
nı Muzaffer Öğütveren'in desteğini 
istedi.Arıboğan Eskişehir'in genç nü
fus potansiyelinin ülke basketbolu 
için çok önemli olduğunu, göreve 
geldikleri takdirde bu potansiyeli ha-

rekete geçirmek için ellerinden ge
len bütün çabayı göstereceklerini 
söyledi. Arı boğan Anadolu Üniversi
tesinin basketbol takımındaki bütün 
oyuncuların üniversite öğrencisi ol
masının örnek bir yapılanma teşkil 
ettiğinin altını çizdi. Muzaffer Öğüt
veren federasyon başkanlığı seçim
lernde Arı boğan 'a şans dileyerek se
çimlerin ülke ve Eskişehir basketbo
luna hayırlı olmasını diledi. 

Antalya 
güneşinde 
ısındık 
Hentbol talaımmız, ilk 
yarının son maçında lig 
sonuncusu Antalya 
Hentbol lhtisas'ı 
mağlup ederek devreyi 
2'nci sırada tamamladı. 

Türkiye Bayanlar Hentbol 
l .Lig A Klasmanında müca

dele eden hentbol takımımız, 

Antalya deplasmanında 26 Ara
lık günü Antalya Hentbol İh
tisas 'ı 60-16 mağlup ederek pu
anını 20'ye yükseltti.Hentbolcu
larımız böylece ilk yarıyı na
mağlup olarak lider Havel
san'ın bir puan gerisinde 2'nci 
sırada bitirdi. Hentbolda 2.Ya
rı karşılaşmaları 5-6 Şubat tari
hinde oynanacak müsabakalar 
ile başlayacak. 

Basketboldaki bölünmüşlüğü kaldıracağız 
Lütfü Arıboğan ziyaretten sonra Anadolu Ha

ber'in sorularını yanıtladı. 
*Basketbol Federasyonu başkan adaylığına sizi 
iten sebepler nelerdir? 
Son yıllarda basketbol camiası içinde bir bö
lünmüşlük, bir düşmanlık var. Bazı kişileri bas
ketboldan uzaklaştıran olaylar gelişti. Ben bas
ketbol camiasındaki bölünmüşlüğü ortadan kal
dırmak için aday oldum. Herkesin gelir soru
nu var. Sponsorluklar ile bu sorunu ortadan 
kaldırmaya çalışacağız. Basketbolu pazarlayarak 
kulüplere maddi girdi sağlayacağız. 
*Basketbolun kaynak problemi var mı? Yarsa 
bunu nasıl çözmeyi düşünüyorsunuz. Yeni 
sponsorluk yasası kulüplerimizin kaynak sıkın
tısını çözebilir mi? 
Sporla ilgili yatırımlar maalesef fedakar kişile
rin desteğiyle çözülliyor. Belediyelerin, üniver
sitelerin ve gönüllü kişilerin destek olmasıyla 
maddi sorunlar daha aza indirgenebilir. Bu ku
rumları ve ki~ileri harekete geçirecek bir kıvıl
cım gerekiyor. 1. Ligdeki 2-3 takım dışındaki 
kulüplerin de maddi sorunları var. Salonları 

doldurarak, maçları yerel kanallarda yayınlaya
rak ilgiyi arttırmalıyız. Sponsorlukları da geliş
tirmeliyiz. Zaten basketbolu iyi pazarlarsak ku
lüplerimizin maddi sorunlarını bir nebze olsun 
halletmiş oluruz. 
*Eğitimli basketbolcularımızın sayısının her 
geçen gün azalması konusunda neler düşünü
yorsunuz? 
Önemli bir soru. Basketbolun içindekilerin fark 
ettiği ama dışındakilerin fark ettmediği bir so
run. Bizim zamanımızda 80'1i yıllarda milli ta
kımda bir kişi hariç herkes üniversite mezunuy
du. 1995 yılında ise milli takımda bir tek ben 
üniversite mezunuydum. Diğerleri lise mezu
nuydu. Güııünızde basketbolcular liseyi burslu 
bitiriyorlar, bir yerde ortaokuldan sonra okula 
pek ilişkisi olmadan öğrenim hayatlarını nokta-

lıyorlar. Maalesef basketbol artık bir üniversite 
sporu olmaktan çıktı. Bu çok üzücü bir durum. 
Okullar ile kulüplerin koordinasyonlu çalışması 
ile bu sorun çözülebilir. Bir eğitim seferberli
ği başlatacağız. 

*Sadece üniversitelerimizin içinde yer alabile
ceği yeni bir lig modeli düşünüyor musunuz? 
NCAA türü bir basketbol ligi ülkemiz için üto
pik midir? 
Bunu gerçekleştirmek istiyoruz. Bizde profesyo
nellik yanlış yorumlanıyor. Dünyada her yerde 
profesyonellik bizden daha iyi uygulanıyor. Ku
lüpler oyunculara sadece antreman yaptırıyorlar, 
oyuncular okala gitmeden diploma alıyorlar. 

ABD'de günde I kez antreman var. Bu demek 
ki doğru sistemle çalışılıyorsa çok antremana 
gerek yok. Ticari yönü olmadığı için gündeme 
getirilmeyen büyük bir yara. Önlem alınmazsa 
sonraki nesil de böyle olacak. Futbolcu prob
lemi basketbolda da yaşanabilir. 
*Son olarak yaklaşık 50 bin üniversite öğren
cisine sahip, insanların eğitim seviyesinin çok 
yüksek olduğu Eskişehir'in, sizin düşündüğü
nüz basketbolun yeni yapılanmasındaki yeri ne 
olacak? 
Bu potansiyeli değerlendireceğiz. Bence Eskişe
hir bu potansiyeli ile 1. Ligte yer alacak bir 
takımı hakediyor. Ticaret Odaları ve Sanayi 
Odalarını ikna ederek kulüplere sponsor olarak 
maddi destek vermelerini sağlayabilirsiniz. Ku
lüplerin yükünü azaltmak için 2. BLG lige ka
tılun paylarını kaldınnak istiyoruz. Biz basket
bolu Anadolu 'nun her tarafına yaymak istiyo
ruz. Biz basketbolu yayma görevini üstlenmiş 
bulunuyoruz. Kulüplere her türlü kolaylığı gös
tereceğiz, kulüpleri teşvik edeceğiz. Kulüplerin 
nasıl daha iyi bir yapıya kavuşturulabilmesi 
üzerinde yoğunlaşacağız. 

Taner AYYILDIZ- Burcu YILMAZ 
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2004'ÜN EN İLGİNÇ HABERLERİ 
FERRARİ 'SİNE TÜP TAKTIRMAK 

İSTEYEN TÜRK İŞADAMIN IN 
OTOMOBİLİ ELİNDEN ALINDI. 

2
004 yılı, tarihi olayların yanı 
sıra günlük yaşamda da birbi
rinden ilginç gelişmelere ta

nıklık etti. 2004 yılında Türki-
ye 'de ve dünyadaki ilginç haber
lerden bazıları şöyle: 

Belçika'da yaşayan Türk işada
mı Uğur C., Ferrari'sine LPG 
taktırmak isteyince 145 bin Eu
ro'luk otomobili şirket tarafından 
elinden alındı. 

Hindistan'ın Assam eyaletinde, 
pirınç birası içip sarhoş olan I 2 
fıl, 3 kişiyi ezerek öldürdü, 2 ki
~iyi de yaraladı. Resmi rakamlara 
göre, Assam eyaletinde son 5 yıl
da filler en az 150 kişiyi ezerek 
öldürdü. 
eAlmanya'nın Bremen kentinde 
yaşayan polis emeklisi Ömer Ka-

HİNDİSTAN'DA BİRA İÇiP 
SARHOŞ OLAN FİLLER 

3 KİŞİYİ EZEREK ÖLDÜRDÜ. 

ya adlı gurbetçı, Milli Piyango 
İdaresi Genel Müdürü İhya Ba
lak'a, yılbaşı çekilişi için kendisi
ne bilet alıp yollaması ricasıyla 
içine 30 Euro koyduğu bir mek
tup yolladı. Genel Müdür Balak 
da, gurbetçinin ilginç isteğinı ye
rine getirdi. 

Hindistan'ın güneyindeki Çattis
garh ve Andra Pradeş eyaletlerin
de çiftçiler, 'hem ucuz hem etkili' 
olduğu gerekçesiyle, tarlalarını 
Pepsi ya da Coca Cola ile ilaçla
maya başladı. Kola ile ilaçlanan 
tarlaların yemyeşil kaldığı gözlen
di. Kolanın tuvalet ve lavabo te
mizliğinde çok etkili olduğu, ara
ba camlarını çok iyi parlattığı 
Çin'de de sperm öldürücü doğum 
kontrol aracı olarak çok yaygın 

VİRÜSLERLE BAŞ EDEMEYEN 
İ NTERNET KAFE SAHİBİ, BİLGİ 

SAY ARLARA MUSKA TAKTIRDI. 

şekilde kullanıldığı öne sürüldü. 
Konya'da Selçuk Üniversitesi 

Meram Tıp Fakültesi Hastane
si'nde gerçekleştirilen ameliyatta 
70 yaşındaki Azimet Topçu adlı 
hastadan, 630 gram prostat tümö
rü çıktı. Bu rakamın dünyada şu 
ana kadar açıklanmış en büyük 
prostat tümörü olduğu belirtildi. 

Edirne'nin İpsala ilçesinde dü
zenlenen Çeltik Festivali'nde kur
bağa yarışları düzenlendi. Yarışla
ra kurbağalarını sokan çocuklar, 
karnına karabiber sürülen veya 
toplu iğne batırılan yarışmacıların 
daha iyi performans sergiledikleri
ni söyledi. 

Aşırı sıcaklıklardan bunalan Di
yarbakır'da, Asır Ekmek Fırını ça
lışanları, yarım saatlik çalışmanın 

Hayat çocuklara 
pek iyi davranmıyor 

UNICEF Başkanı 
Carol Bellamy'ye 
göre, her yıl 10 
milyon çocuk 
önlenebilir 
hastalıklardan 

hayatını kaybe
diyor, 170 milyon 
çocuk yetersiz 
besleniyor, 120 
milyonu ise hiç 
okul görmedi. 

S ağlık ve eğitim projelerini 
görüşmek üzere Pakistan' a 

üç günlük ziyarette bulunan 
BM Çocuklara Yardım Fonu 
(UNICEF) Başkanı Carol Bel
lamy, yılda 5 yaşın altında 
yaklaşık I O milyon çocuğun 
ishal ve kızamık gibi önlene
bilir hastalıklardan hayatını 
kaybettiğini belirtti. Dünyada 
l 70 milyondan fazla çocuğun 
yetersiz beslendiğini söyleyen 
Bellamy, çoğu kız 120 milyo
nun üstünde çocuğun "bir 
okulun içini hiç görmediğini" 
kaydetti. Bellamy, dünyanın 
her yerinde çocukların yaşam 
koşullarının iyileştirilmesi için 
yardım kuruluşlarına ve hükü
metlere gönüllü destek verme
nin önemini vurguladı. U T-

EF Başkanı , "Gönüllülük ru
hu, daha iyi bir gelecek ya
ratma ve bunu bütün çocuklar 
için gerçekleştirme çabal arımı
zın merkezidir" dedi. 

HİNTLİ ÇİFTÇİLER TARLALARINI 
"UCUZ VE ETKİLİ" DED İKLERİ 

KOLA İLE İLAÇLIYOR. 

ardından, I0'ar dakikalık buzdola
bında serinleme molası verdi. Fı
rın işletmecisi Ali Usta, sıcaklar
dan bunalan işçilerin verimini ar
tırmak amacıyla bu yönteme baş
vurduklarını söyledi. 

Diyarbakır'ın Bismil İlçesi'nde 
cep telefonu çalınan Hayrettin Er
taş, kendi numarasını arad ığında 

karşısına çıkan hırsızdan, "Şimdi

ye kadar sen kullandın, bundan 
sonra da biz kullanalım" şeklinde 
yanıt aldı. 

Çin'de bir adam, tek bir telefon 
numarasına sahip olmak için, tam 
1 milyon dolar ödedi. Sahibini 
zengin eden l 35-85-85-85-85 nu
marasının, Çince "Bırak zengin 
olayım!" cümlesinin dört kez yi
nelenmesinden meydana geldiği 

ÇİN'DE BİR ADAM, TEK BİR 
TELEFON NUMARASI İÇİN TAM 

l MİLYON DOLAR ÖDEDİ. 

belirtildi. 
e Türk. Hava Yolları'nın (THY) 
İstanbul-Adana seferini yapan 
uçaktaki kokpitin yan camından 
giren leylek, yardımcı pilotun 
koltuğunun arkasında asılı duran 
şapkasına çarptı. Çarpmanın etki
siyle sarsılan uçakta bulunan yol
cular korku dolu anlar yaşadı. 

Diyarbakır'da bilgisayar virüsle
riyle baş edemeyen İnternet kafe 
sahibi Mehmet Işıklı, bilgisayarla
rını korumak amacıyla muska ha
zırlattı. Bilgisayarlara muska ve 
ayet yazılı cevşen asan Işıklı, 
"Bir haftadır bilgisayarlarımıza 
cevşen taktık, henüz 
hiçbir virüsle de 
karşılaşmadık" 

dedi. 

lnternette en çok 
Britney arandı 
America Online (AOL), 2004'ün en çok 

aranan isimlerini açıkladı. Ünlü şarkı
cı Britney Spears, 2004'te internette 
hakkında en çok arama yapılan isim ol
du. Madonna'yla öpüşen, Kevin Fe
derline ile evlenen; ancak evliliği ya
sal kabul edilmediği için yoğun uğraş 
veren, hamilelik dedikodularıyla uğra
şan Britney'in rakibi ise yine sansas
yonların kraliçesi, Hilton Otelleri'nin gü
zel ve çılgın varisi Paris Hilton. Sanal 
alemde üçüncülüğü ise, bir şovda Justin 
Timberlake'in göğsünü açmasıyla skandal ya
ratan Janet Jackson kaptı. Yüzüklerin Efen
disi filmindeki Legolas rolüyle geniş kitle
lere ulaşan ve daha sonra da Truva fil
mindeki Paris rolüyle hatırı sayılır bir hay
ran kitlesi edinen genç oyuncu Orlando Blo
om da bu yıl listeye girdi. 

Da Vinci Şifresi resimli çıkıyor 

Dünyada ve Türkiye'de büyük ilgi gören Dan 
Brown'un "Da Vinci Şifresi" adlı kitabı, resimli 

olarak yayınlanacak. Altın Kitaplar'dan yapılan 
açıklamada, "Da Vinci Şifresi"nin özel bir baskıyla 
yeniden okurların beğenisine sunulacağı belirtilerek, 
Dan Brown'un kaleme aldığı romanın baştan sona 
resimli olarak anlatılacağı bildirildi. 


